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U provedbi upitnika je sudjelovalo 16 ispitanika. 

 

 

 

1. Zbog čega ste upisali kolegij iz Prava osiguranja? 

 

o zanima me (13) 

 

o korisnost u praksi (6) 

 

o preporuka (1) 

 

o zbog katedre (2) 

 

o ostalo (0) 
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            Komentari: 

 

- Interesantno je. 

 

- Kolegij sam upisao zbog dobrog iskustva s predavanja Pomorskog i općeprometnog 

prava i zanimljivog gradiva koje se obrađuje. 

 

- Mislim da se u svakodnevnom životu dosta često spominje ta materija te da može biti 

dosta korisno u budućnosti bez obzira na granu kojom ću se baviti. 

 

- Zbog svega navedenog sam upisao. Jako su dobre kritike među studentima, a i sama 

katedra je poznata po svojoj korektnosti. 

 

- Zbog tendencije porasta osiguravateljske djelatnosti u budućnosti. 

 

- Zanimljivo gradivo, vrlo često u svakodnevnim situacijama. Vrlo široka grana prava s 

velikom koncentracijom novca. 

 

- Nisam znao ništa o pravu osiguranja, a sa pojmovima poput polica osiguranja se 

često susrećem pa sam htio više saznati o tome. 

 

- Upisala sam kolegij jer me zanima to područje prava i željela bi raditi u toj grani, u 

nekom osiguravajućem društvu. 

 

- Pohađala sam predavanja iz pomorskog prava i onaj dio koji govori o osiguranjima je 

bio dovoljan da probudi u meni znatiželju i da želim znati više. Odmah sam odlučila 

da želim upisati taj kolegij na petoj godini. I jesam  

 

- Zanimanje za predavanja iz kolegija samo je jedan od razloga, korisnost u praksi, po 

mom mišljenju također ima veliki utjecaj. 

 

- Smatram da je osiguranje bitno i obuhvaća veliki dio tržišta kapitala te da će se često 

pojavljivati u praksi. Uz to, ova katedra mi se svidjela sa ranijih godina. 
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2. Jesu li Vam teme koje su se obrađivale na predavanjima bile zanimljive? 

 

o da (10) 

 

o uglavnom jesu (6) 

 

o uglavnom nisu (0) 

 

o ne (0) 
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            Komentari: 

- Zanimljivo je jer je i praksa obrađivana. Zadovoljan sam. 

 

- Pokrile su vrlo velik dio gradiva i vjerojatno najbitniji dio problematike. 

 

- Jako zanimljivo, prije svega zbog toga što mi se čini kako ste i u praksi imali prilike 

raditi u ovom području, što neprocjenjivo pomaže. 

 

- Najzanimljivije teme su mi bile općenite o osiguranju te pojedini oblici, a manje 

zanimljive o rizicima terorizma. 

 

- Obrađene teme većinom se pojavljuju u svakodnevnom životu, stoga smatram 

predavanja izvanredno zanimljivim za proširenje znanja budućih pravnika. 

 

- Obrađivali smo dosta slučajeva iz prakse i dobili smo dojam kako to u stvarnosti 

izgleda. 
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3. Smatrate li da su predavanja doprinijela povećanju Vašeg općeg pravnog znanja 

i razumijevanja prava? (odgovoriti s DA ili NE, kratko obrazložiti) 

 

 DA (16)     

 NE (0) 
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            Komentari: 

 

- Da, osiguranje je specifično područje kroz koje se izvrsno ogleda i građansko pravo, 

sumiranje sveg znanja. 

 

- Da, zbog toga što je bilo i ponavljanja nekih stvari iz građanskog prava te rasprave o 

primjerima i praksi. 

 

- Povezivanje instituta ove grane prava s drugim granama prava pridonijelo je mom 

boljem razumijevanju prava. 

 

- Da, bila su vrlo korisna, pogotovo dio kada bi sami zaključili odgovor na pitanje. 

 

- Pravo osiguranja u okviru kolegija Pomorsko i općeprometno pravo obrađuje se uže. 

Na ovom sam kolegiju imao priliku proširiti svoje znanje i razumijevanje sustava 

osiguranja. 

 

- U potpunosti mislim da su doprinijela mom općem pravnom znanju jer su i ukazala na 

neke povezanosti i s drugim pravnim granama te sam naučila i neke nove pojmove. 

 

- Da, ne samo zbog novih spoznaja, već i zbog ponavljanja velikog dijela gradiva 

građanskog prava. 

 

- Načelno jesu, iako se temelje na općim pravnim institutima koje znamo od prije. 

 

- Mislim da su mi predavanja pomogla jer smo na gotovo svakom predavanju 

spominjali neki institut koji nam je poznat od ranije, pa smo dosta toga ponovili i 

utvrdili. 

 

- Predavanja maksimalno približe materiju u praktičnom smislu i pomognu da 

praktično shvatim problematiku. Smatram da sada dovoljno shvaćam koncept 

osiguranja da mogu voditi argumentirani razgovor. 

 

- Praktični primjeri i životnost materije značajno su doprinijeli kako zanimljivosti 

samog kolegija, tako i povećanju mog općeg pravnog znanja. 

 

- Nismo samo suhoparno pratili predavanja, nego smo u njima i sudjelovali pa smo 

naučili logički razmišljati i povećali svoje opće znanje. 

 

- Profesori, posebno dr. sc. Mudrić, vješto prenose svoje znanje i čine predavanja 

zanimljivima i ugodnima te tako olakšavaju usvajanje pravnih informacija. 
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4. Ocijenite te navedite, prema Vašem mišljenju, eventualne prednosti i nedostatke 

predavanja prof.dr.sc. Jasenka Marina. 

 

o nedovoljan (0) 

 

o dovoljan (1) 

 

o dobar (1) 

 

o vrlo dobar (5) 

 

o odličan (9) 
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            Komentari: 

 

- Pretih, premalo diskusije, previše monologa. 

- Zanimljivo, jer kroz interakciju sa studentima uspije objasniti gradivo, a da ne bude 

naporno i dosadno. 

- Zanimljivo, no ponekad mrvicu nedinamično i predugo zadržavanje na jednoj temi. 

- Traži razmišljanje od studenata, ugodan predavač, puno komunikacije između 

profesora i studenata na samom predavanju. 

- Predavanja prof. dr. sc. Marina su super; odličan je predavač sa dobrim pristupom 

prema studentima. Nekada su bila dosadna, ali više zbog teme nego profesora. 

- Profesor ima odlična predavanja, ali ne uključuje dovoljno studente u nastavu. 

- Solidan profesor Marin, duhovit kao Miroslav Škoro, dobro objašnjava, ali ne bi 

škodilo kad bi češće uključivao studente. 
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5. Ocijenite te navedite, prema Vašem mišljenju, eventualne prednosti i nedostatke 

predavanja  dr. sc. Miše Mudrića. 

 

o nedovoljan (0) 

 

o dovoljan (0) 

 

o dobar (0) 

 

o vrlo dobar (2) 

 

o odličan (14) 
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Komentari: 

 

- Sve pohvale, izvrstan pristupačan, dobar predavač. 

- Ista situacija kao i kod prof. Marina. 

- Nema zamjerki, kombinacija teorije i prakse – vrlo korisna. 

- Predavanja dr. sc. Mudrića su odlična. Jako se trudi, ima savršen pristup studentima, 

više nam je pristupao kao prema „kolegama“, ali sa dovoljno autoriteta. 

- Najviše mi se sviđa što studenti sudjeluju u nastavi, i daje dosta primjera. 

- Do sada najbolji predavač na Fakultetu, cijeni mišljenje svakog studenta i pokušava 

svakog zainteresirati i uključiti. Elokventan i jako angažiran. Svaka pohvala. 
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6. Biste li preporučili upis kolegija Vašoj kolegici/kolegi s niže godine studija? 

(odgovoriti s DA ili NE; kratko objasniti). 

 

 DA (16) 

 NE (0) 
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Komentari: 

 

- Smatram da način rada u manjim grupama kao na ovom kolegiju ima niz prednosti te 

ću ga svakako preporučiti drugim kolegama. 

 

- Da, poglavito mi se sviđa mogućnost obrađivanja prakse kod osiguratelja. 

 

- Zanimljiva tema. 

 

- Da, svakako bih preporučio predavanja kolegama sljedeće godine. Upisivao sam 3 

kolegija iz trgovačkog modula i ovaj je najbolji u svakom pogledu. 

 

- Zanimljiva i korisna materija. Smatram da postoji i perspektiva za zapošljavanje u 

tom sektoru. Pohvala za mogućnost prakse u osiguravajućim društvima! 

 

- Svakako bih preporučila jer smatram veoma korisnim. 

 

- Da, jer smatram ovu granu prava bitnom, čak i onom koji se njome ne namjerava 

baviti u budućnosti. 

 

- Korisno i zanimljivo. 

 

- Kolegij je jako zanimljiv, predavanja korisna, a katedra odlična. 

 

- Izvrsna katedra, izvrsni predavači, izvrstan pristup materiji, izvrstan pristup 

studentima, što više reći... 

 

- Znimljivo gradivo i zanimljivi profesori; znaju se unaprijed sva prava i obveze. 

 

- Jako puno se nauči; ljudski pristup katedre posebno se cjeni. 
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7. Vaša konačna, opća ocjena predavanja, i komentar je: 

 

 

o nedovoljan (0) 

 

o dovoljan (0) 

 

o dobar (1) 

 

o vrlo dobar (3) 

 

o odličan (12) 
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            Komentari: 

 

- Asistent Mudrić je izvrsno vodio predavanja, stručno  i zanimljivo. 

- Gradivo me zainteresiralo i za mogući posao u toj grani prava. 

- Sve 5. 

- Predavanja i kolegij ispunili su moja očekivanja i još više bih željela raditi u toj grani. 

- Jedan od boljih kolegija koje sam upisala na fakultetu. Bravo! 

 

 

 

 

 

Zahvaljujemo na sudjelovanju! 

 

 


